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Geachte heer Betsch,  
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Onderstaand treft u de beantwoording aan van de vragen die uw fractie gesteld heeft in het kader 
van artikel 47 van het Reglement van Orde. 
 
Vraag 1: 
Bent u op de hoogte van gedane meldingen over vrouwelijke hondenbezitsters die in de 
avonduren hun honden uitlaten en worden lastig gevallen door asielzoekers? 
 
Antwoord 1: 
Wij hebben geen specifieke meldingen in het gemeentelijke melddesksysteem kunnen traceren over 
vrouwelijke hondenbezitters die in de avonduren hun honden uitlaten en lastiggevallen worden in de 
buurt van de Griend. Ook bij de politie zijn dergelijke meldingen niet bekend.  
 
Vraag 2: 
Verder is aangegeven door bewoners dat er cameratoezicht moet komen op de Griend, 
zijn hier plannen voor? Zo ja, wanneer gaat u die uitvoeren? Zo nee, waarom niet? 
 
Antwoord 2: 
De wens van de bewoners voor cameratoezicht is ons niet bekend. Er zijn echter geen plannen om 
cameratoezicht op de Griend in te voeren.  
De burgemeester is conform artikel 151c van de Gemeentewet bevoegd om in de openbare ruimte 
cameratoezicht in te voeren en hiervoor gebieden aan te wijzen. Voordat de burgemeester hiertoe 
over gaat zal er een gedegen onderzoek plaats dienen te vinden of de inzet van dit middel 
proportioneel is. Vooralsnog is gelet op de bestaande signalen geen aanleiding om een dergelijk 
onderzoek uit te voeren. 
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Vraag 3: 
Ook is aangegeven dat de verlichting op de Griend verbetering nodig heeft. Zijn hier al 
plannen voor? Zo ja, wanneer gaat u die uitvoeren? Zo nee, waarom niet? 
 
Antwoord 3 
Ook dit signaal is ons niet bekend. Op de Griend bestaat echter geen voornemen om de verlichting 
aan te passen. Ongeveer twee jaar geleden heeft de verlichting aan de Maaszijde over het traject 
van de Oeverwal (langs Complex/Noon en de lage kade) groot onderhoud gehad. De verlichting 
voldoet aan de normen die gesteld zijn voor dit soort plekken.  
Het grasveld op de Griend wordt gezien als een park. Parken, jongerenplekken, skate-terreinen, 
hondenlosloopgebieden, enz. worden bij voorkeur niet extra verlicht. Dit omdat er enerzijds sprake is 
van aanzuigende werking op die plekken als er wél verlichting is, en anderzijds vanwege de scherpe 
regelgeving t.a.v beschermde diersoorten. 
 
 

 


